

C-83

Third Session, Twenty-Eighth Parliament,
19th March 1979

THE HOUSE OF COMMONS OF CANADA

BILL C-83

EXPLANATORY NOTE

The purpose of this amendment is to prohibit, and to make punishable as an illegal practice, the publication in any manner before election day of the results of a poll of the political opinions of the electors. The proposed amendment does not prohibit the taking of such a poll for private purposes.

The present subsection (2) is repealed and re-enacted as subsection (3) so as to apply to the proposed new subsection (2) as well as the present subsection (1).

C-83

Trisième Session, Vingt-Huitième Parlement,
19 Mars 1979

CHAMBRE DES COMMUNES DU CANADA

BILL C-83

NOTE EXPLICATIVE

Cet amendement interdit toute publication, avant le jour de l'élection, des résultats d'un sondage portant sur les opinions politiques des électeurs, et rend ladite publication punissable à titre d'acte illicite. La modification proposée n'interdit pas un sondage de ce genre lorsque celui-ci tend à des fins privées.

Le paragraphe (2) est abrogé et de nouveau édicté comme paragraphe (3), de façon à s'appliquer au nouveau paragraphe (2) en même temps qu'au paragraphe (1).

Mr. Béliveau

Queen's Printer for Canada
Ottawa, 1979